

Alte Drucke

**INSTITVTIO CHRISTIANA, siue Catechismus puerorum ||
Reipublicæ Basi-liensis. Vnà cum Preculis aliquot || pijs,
in eorundem quo# [que] || usum ...**

Ökolampadius, Johannes

Basel, um 1550

VD16 ZV 27940

OSVALDVS MYCONIus Lectori S.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-148036

OSVALDVS MYCONI-

us Lectori S.



ATECHISMVM D.

Oecolampadij fecimus latinum, quibusdam adiectis interpretationibus, non nisi ut pueri Latine linguae studentes; in ludis & publico examine non cogantur esse, haecenus, praeter studiorum suorum rationem, barbari. Arbitramur id eis profuturum, cum ad excolendam linguam, tum ad studium Theologicum, id est, Christianum, lubenter amplectendum. Nescio enim quo stimulo nostra tempestate sit utendum, ac iuuentus ad literas Dei impellatur efficacius. Nam dum vident Philosophiae, Medicinae, iuribus esse suum honorem, & eis operam nauantibus adfluere diuitias; contemni uero studium Theologicum, & tantum non conspui, mirum quam hoc horreant, illa sectentur. Vident idem parentes, & liberos sponte sequuntur. Putamus igitur hoc, quem instituimus, modo, nonnihil nos effecturos in animis puerorum melioribus. Dominus addat, quod reliquum est, obsecramus. Vale, & Christi Euangelium, ut salutem animarum amplectere. Basileae. 9. Octobris.

Anno 1544